

<b>Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde</b>				<b>Mødedatoer 2023/24</b>
Dato: 07/03 2024 Tidspunkt: 17.00-19.00 Mødeleder: Heidi		Deltagere: Heidi (skoleleder), Trine (souschef, ref.), Thomas (KKFO-leder), André (forældre-rep./næstforperson), Søren (forældre-rep.), Signe (forældre-sup), Nicolaj (forældre-rep.), Thomas (forældre-rep, forperson), Jasper (TR-lærere), Henrik Porsdal (TR pædagog), Christina (forældre-rep.) Jannik (elevrådsformand), Rory (elevrådsnæstforperson), Jasper Henriksen (TR lærer) Fraværende: Søren, Thomas (formand), Nicolaj og Jannik		24/8, 21/9, 26/10, 23/11, 4/1, 4/2, 7/3, 11/4, 2/5 og 6/6 kl. 17:00- 19:00
<b>Dagsorden</b> <i>Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B)</i>	<b>Tid</b> <i>Estimeret tid til punktet</i>	<b>Referat</b> <i>Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline.</i>	<b>Formidling</b> <i>Til hvem, af hvem og hvordan?</i>	
1. Valg af ordstyrer og godkendelse af dagsorden (B)	17.00	Ordstyrer: Thomas		
2. Kort orientering fra: (O) skoleledelsen/KKFO-leder: - Fra formanden - Fra øvrige medlemmer	17.05	Skoleleder: <ul style="list-style-type: none"> <li>• Stilladset er væk omkring A-bygningen, og alle udskolingsklasser er nu tilbage i A.</li> <li>• Håndværk og Design har en anmærkning vedr. udsugning, hvilket bringes i orden.</li> <li>• Vi skal finde et lokale til Madkundskab, og dette skal etableres. Dette finansieres ikke af os. Formentlig etableres det i løbet af 2025.</li> </ul> KKFO: <ul style="list-style-type: none"> <li>• Der arbejdes med resultaterne af det Pædagogiske Tilsyn i henholdsvis indskolingen og mellemtrin/udskoling.</li> </ul>		
3. Nyt fra elevrådet	17.15	Rory (næstformand for elevrådet): <ul style="list-style-type: none"> <li>• Elevrådet har arbejdet med Børnemiljøvurderingen.</li> <li>• Generelt er børnene glade for at gå i skole.</li> <li>• Der er ønsker om: en bedre legeplads, lydisolering i nogle lokaler, bedre toiletter</li> <li>• Der er et ønske om mere medbestemmelse, bedre temperaturregulering, mere udsmykning på væggene.</li> <li>• Børnemiljøvurderingen er godkendt af elevrådet.</li> </ul> <p>Rory opfordres til at tage med tilbage elevrådet, at SB gerne vil vide, hvad for noget udsmykning, eleverne savner.</p>		

			<p>Eleverne ønsker fælles regler, og de ønsker en bane til mooncars, og mooncars skal behandles ordentligt.</p> <p>Der er kommet nye ting i skolegårdene: Der er kommet trampoliner, men de er hele tiden optagede, så de ønsker sig flere (især på mellemtrinnet/udskolingen).</p> <p>På mellemtrinnet/udskolingen ønsker man sig også borde og bænke.</p> <p>Elevrådet skal ud i klasserne og tale med klasserne om, at elevrådet har fået medbestemmelse i forhold til legepladsen.</p> <p>Mad: Elevrådet savner lidt smag i maden, og de lægger mærke til, at der nogle gange er madspild, fordi der bliver lavet for meget mad.</p> <p>Eleverne ønsker sig gynger og en basketbane. De ønsker sig også hurtigere og bedre arbejdscomputere. Der er ved at blive to gamerrum til mellemtrins- og udskolingseleverne.</p>		
4.	Ferie- og fridagsplanen	17.20	<p>SB vedtager at godkende Københavns Kommunes vejledende ferieplan.</p> <p>SB forhåndsgodkender, at MED behandler placeringen af tidligere Store Bededag.</p> <p>SB godkender, at der er nødpasning mandag og tirsdag i uge 32 til fordel for læreres, pædagogers og medhjælperes fælles forberedelse.</p>		
5	Spise	17.30			
6.	Lektionsfordelingsplan og red. efter §16B	17.50	<p>SB orienteres om, at vi endnu afventer at få at vide, hvilke klasser vi får kommende skoleår.</p> <p>SB godkender lektionsfordelingsplanen, herunder at UUV reduceres.</p>		
7	Valg til skolebestyrelse	17.55	<p>Følgende SB-medlemmer er på valg: Nicolai, Christina, Søren</p> <p>André meddeler, at han ønsker at udtræde, hvilket betyder, at vi skal have valg til næstformand til kommende SB-møde.</p> <p>Valgperiode for SB-medlemmer er 4 år, suppleanter vælges for (afklares) år. Ligeledes afklares det, hvor mange suppleanter, der kan/skal være i SB.</p> <p>Christina meddeler, at hun genopstiller.</p>		

			<p>Skal vi have eksterne medlemmer?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Nej</li> </ul> <p>Hvor mange forældrerepræsentanter i SB 5 eller 7?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi afventer og ser, om vi skal være 5 eller 7 forældrerepræsentanter, når det viser sig, hvor mange der stiller op til kommende valg.</li> </ul> <p>Hvem fortæller kort om valg til SB på forældremødet?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Thomas og Christina tager denne opgave</li> </ul>		
8	Drøftelse af skolens håndtering af sager om vold mellem elever.	18.15	<p>I lyset af de seneste sager i medierne vedrørende elev-elev-tilskadekomst drøftes skolens håndtering af dette.</p> <p>På næste SB-møde drøftes, hvordan og til hvem henvender forældre sig, hvis man akut er bekymret for sit barns trivsel i skole- og KKFO-regi.</p> <p>Det aftales, at man refererer eventuelle pressehenvendelser videre til skoleledere.</p>		
9	Vikar – drøftelse	18.35	<p>Drøftelse af om vi skal have fastansatte flyvere i stedet for timelønnede vikarer.</p> <p>Udskydes til næste SB-møde.</p>		
10	Sygefravær/personale og elev (O)	18.50	Kort orientering medarbejdernes sygefravær.		
11	Evt.	18.55	<ul style="list-style-type: none"> <li>• TR-lærer spørger ind til, hvorvidt forældrene er orienteret om, at Kbhs Kommune lige nu arbejder på, at færre børn skal have et specialpædagogisk tilbud.</li> <li>• Orientering om sag.</li> </ul>		